

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

COPY

學校通告編號：S17/18 - 121

四十五周年校慶開放日

敬啟者：本校為慶祝成立四十五周年，特於4月15日（星期日）舉行四十五周年校慶開放日，當天活動多姿多采，包括展覽、攤位遊戲、文娛表演等，誠邀貴家長出席當日的活動，共同慶祝創校紀念，並享受一個愉快的日子。為使學生有更多機會參與，部分學生將擔任服務生，協助活動進行；其餘學生將於不同時段回校。有關安排臚列如下：

4月13日(星期五) Day 5	中一至中五學生於12時45分放學； 各級服務生個別手冊通知。		
4月15日(星期日)	級別	回校時間	離校時間
	中一、中二、中三	下午12時30分	下午2時30分
	中四、中五	下午2時30分	下午5時正
<ul style="list-style-type: none">➢ 進出校門須以「八達通」登記➢ 當天活動於下午5時正結束➢ 服務生按負責老師於手冊上的指示回校			
4月16日(星期一)	「校慶開放日」翌日，放假一天。		

如有查詢，請致電 23800241 與校務處聯絡

請於2018年3月26日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

此致

貴家長

2018年3月21日



校長 招祥麒博士

回條

四十五周年校慶開放日

敬覆者：有關 貴校通告（編號：S17/18 - 121）內容，業已知悉。

本人於4月15日校慶當天	<input type="radio"/> 將陪同敝子女出席
	<input type="radio"/> 未克出席
* 請於適當位置內加✓號	

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班別：_____ 班號：_____

簽署：_____

請於2018年3月26日或以前透過「家校通系統」
回覆

2018年 _____月 _____日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S17/18 – 121

21 March, 2018

To: All Parents

The 45th Anniversary Open Day

In celebration of the 45th anniversary of the school, the school is going to hold the Open Day on 15th April (Sunday). There will be a wide variety of activities, including exhibitions, booth games and student performances. You are cordially invited to witness this memorable day. Some students have been invited to serve as student helpers for the event. Other students will come to school according to the following timetable:

13 April, (Day 5, Friday)	S.1 ~ S.5 students will finish classes at 12:45 p.m. Student helpers will be notified of their duty time through their student handbooks.		
15 April (Sunday)	Form	Reporting time	Dismissal time
	S.1, S.2, S.3	12:30 p.m.	2:30 p.m.
	S.4 and S.5	2:30 p.m.	5:00 p.m.
	<ul style="list-style-type: none">➤ Students should tap their Octopus card onto the detector at the school entrance when entering and leaving school.➤ The event will end at 5:00 p.m.➤ Student helpers should come to school according to the instructions as stated in their student handbooks.		
16 April (Monday)	School holiday		

For enquiries, please contact the school office at 2380 0241. Please reply through the "School Comm System" on or before 26 March, 2018. Thank you for your attention.



Chiu Cheung Ki
Dr. CHIU Cheung Ki
Principal

Reply Slip

The 45th Anniversary Open Day

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S17/18 – 121 has been read and understood.

<input type="radio"/>	will be available to attend the event with my child on 15 th April.
<input type="radio"/>	will not be available.
* Please put a "✓" in the appropriate circle.	

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before 26 March 2018.

Date: _____